

SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 380
van **KATRIEN SCHRYVERS**
datum: 2 maart 2016

aan **JO VANDEURZEN**
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Inkomensgerelateerde kinderopvang - Ouderbijdrage (3)

Sinds 1 mei 2015 zijn de nieuwe tarieven in de voorschoolse, inkomensgerelateerde kinderopvang van kracht, althans voor ouders die nieuwe attesten inkomenstarief of herberekening van het tarief aanvroegen. Voor alle andere ouders zijn de aangepaste tarieven sinds 1 januari 2016 van toepassing.

De nieuwe tarieven hebben onder meer betrekking op de minimale bijdrage die betaald moet worden, die wijzigde van 1,56 euro, naar 5 euro. OCMW's kunnen een individueel verminderd tarief toekennen.

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 218 van 7 januari 2016 geeft de minister cijfers met betrekking tot het aantal aanvragen voor een verminderd tarief tot eind april 2015.

Hoe vaak kende een OCMW een individueel verminderd tarief toe voor kinderopvang in de periode 1 mei 2015 t.e.m. 31 december 2015? Over welke soort beslissingen gaat het (50% korting op het bestaand tarief, standaard minimumtarief van 5 euro of laagst mogelijke tarief van 1,56 euro)?

JO VANDEURZEN

VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD

op vraag nr. 380 van 2 maart 2016

van **KATRIEN SCHRYVERS**

Onderstaande tabel biedt u een overzicht van het aantal beslissingen individueel verminderd tarief toegekend door een OCMW, opgesplitst naar de verschillende gevraagde tariefvormen.

Periode	Laagst Mogelijke tarief	Halvering berekende tarief	Standaard Minimum tarief	Totaal
Mei 2015	31	8	10	49
Juni 2015	51	8	3	62
Juli 2015	97	9	18	124
Augustus 2015	52	5	10	67
September 2015	114	12	14	140
Oktober 2015	65	15	10	90
November 2015	50	3	10	63
December 2015	31	1	6	38
Totaal	491	61	81	633